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          Borne 23-04-2023 

Voorzitter, 

Voor ons ligt het raadsvoorstel waarin ons een aanvullend krediet voor het Huis van Borne wordt 
gevraagd. Het huis van Borne is een onderwerp dat leeft in ons dorp. In 2021 is er een weloverwogen 
keuze gemaakt voor enerzijds de synergie met het Kulturhus en anderzijds de kosten voor een drietal 
onderzochte toekomstige scenario’s voor het huidige gemeentehuis. Door verschillende sociale 
functies onder een dak te brengen, ontstaat er een dynamische omgeving waar mensen van alle 
leeftijden en achtergronden samenkomen en elkaar inspireren. Het CDA-Borne ziet hier veel 
meerwaarde in.  

Eerst willen wij het college en de medewerkers complimenteren voor het gelopen proces. Wij zijn 
regelmatig op de hoogte gehouden met duidelijke en stapsgewijze informatie over de toenemende 
kosten en verbeteringen van het ontwerp van het Huis van Borne. Ook de informatiebijeenkomst van 
vorige week was hier een voorbeeld van. Niemand wordt blij van hogere kosten maar in deze huidige 
tijd ontkomen we hier gewoon niet aan. 
 
De afgelopen periode hebben we flink wat debatten met elkaar mogen voeren over de nut en 
noodzaak van het huis van Borne. Het CDA kiest voor het nieuwe huis van Borne.  
Het huidige Kulturhus staat in de samenleving bekend als de woonkamer van Borne. Een woonkamer 
is in onze beleving een gevoel van thuis; een laagdrempelige plek waar je gesprekken kan voeren en 
kan leven en beleven. Dat wij het voor elkaar kunnen krijgen om de gemeentelijke organisatie bij het 
huis in te kunnen krijgen vinden wij een mooie stap in het verkleinen van de drempel tussen bestuur 
en samenleving.  
 
Een tweede belangrijk argument voor het CDA is dat de exploitatiekosten van het gekozen scenario 
lager dan die van het huidige gemeentehuis. Wij kiezen voor het beste scenario met de minste 
financiële middelen. 

In het PB van vorige week kwam de motie over de herbestemming Rheineplein aan de orde. Ook het 
CDA-Borne heeft hiervoor gestemd. De uitvoering van de motie door het college is niet conform het 
dictum hierin. Wij vinden dit een nalatigheid van het college. Wel vinden wij dat het uitvoeren van de 
motie een duidelijk losstaand proces is en geen randvoorwaarde voor het realiseren van het Huis van 
Borne. Wij benadrukken het belang van nu doorpakken voor het huis van Borne en zetten dit voorop. 
Daarnaast hebben we vertrouwen in het college dat men zo snel mogelijk werk maakt van de breed 
gedragen motie conform het bestuurlijke memo ……. 

Over de verdere details van het Huis van Borne zijn al vele vragen gesteld. Ook het CDA-Borne heeft 
hier vragen over. Deze vragen bewaren we tot het moment dat we het over de inhoud gaan hebben. 
Op dit moment laten wij ons enkel uit over het voor ons liggende raadsvoorstel over het aanvullende 
krediet. 

Samenvattend: het CDA-Borne steunt het voorliggende raadsvoorstel voor een duurzaam en 
toekomstbestendig Huis van Borne vanwege de synergie met het Kulturhus terwijl het qua 
exploitatie niet meer kost. 
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